
Z{pisnica

zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Kamenici nad Hronom, konan6ho dia
06.11.2019 o 18.00 hod. na Obecnom frade v Kamenici nad Hronom.

P r i t o m n i podl'aprezendnej listiny.

N e p r i t o m n i: Jaroslav Struhdr - ospravedlnenf

l. Otvorenie zasadnutia.
2. Urdenie zapisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice.
3. Schv6lenie programu zasadnutia.
4. Vofba n6vrhovej volebnej komisie.
5. Schv6lenie zdmeru predaja obecn6ho pozemku pre Ingrid Chmelina.
6. R6zne.
7. Diskusia.
8. Zdver.

K bodu i. 1 programu OZ
Otvorenie zasadnutia
Zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva otvoril a viedol Jdn Elzer starosta obce. KonStatoval, Le
z 9 poslancov obecneho zastupitel'stva je pritomnych 8, takZe zasadnutie je uzn65aniaschopn6.

K bodu i.2 programu OZ
Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zdpisnice.

Starosta obce za zapisovatel'a urdil Mgr. Aniko K6lm6novir aza overovatel'ov zdpisnice urdil
poslancov: Tibor Struhdr, Ladislav Lalo

Uznesenie i. 01/1 ll20l9
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenici nad Hronom
berie na vedomie
overovatelov z6pisnice: Tibor Struh6r, Ladislav Lalo a zapisovatel'ku Mgr. Anik6
K6lm6novri.

Hlasovanie obecn6ho zastupitel'stva :

Podet dlenov zastupitefstva: 9
Pritomni: 8 /podl'a prezendnej listiny/
Zaprrjatre uznesenia hlasovalo: 8 /Ing. Gajdo5 Eniko, Milan Galbavy. Bc. Pavol G6ra, Bc.
Keszegh P6l, Adriana Kuraliov6, Lalo Ladislav, Struh6r Tibor, ziltyik J6n I
Proti prijatiu uznesenia hlasovalo: 0
ZdrLali sa hlasovania: 0

K bodu i. 3 programu OZ
Schvdlenie programu zasadnutia OZ

Starosta predloZil program rokovania obecndho zastupitel'stva.



Uznesenie i. 02llll20l9
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenici nad Hronom
schval'uje
program rokovania zasadnutia OZ.

Hlasovanie obecn6ho zastupitel'stva:
Podet dlenov zastupitel'stv a: 9
Pritomni: 8 /podl'a prezendnej listiny/
zaprtjatie uznesenia hlasovalo: 8 /lng. Gajdos Eniko, Milan GalbavSi, Bc. pavol G6ra, Bc.
Keszegh P6l, Adriana Kuraliov6, Lalo Ladislav, Struh6r Tibor, Zltyik J6n I
Proti prijatiu uznesenia hlasovalo: 0
ZdrLali sa hlasovania: 0

K bodu i. 4 programu OZ

Starosta predloZil n6vrh na zlolenie ndvrhovej komisie. Za predsedu navrhol: Milana
Galbav6ho a za dlenov navrhol: Adrianu Kuraliovri a J6na z6tyika.

Uznesenie i. 03 lll 12019
Obecne zastupitefstvo v Kamenici nad Hronom
voli
ndvrhovri komisiu v zloLeni
predseda: Milan Galbavy
dlen: Adriana Kurialiovd
dlen: JdnZatyik

K bodu i. 5 programu OZ
Schv4Lgnie zfmeru predaia obecn6ho pozemku pre Ingrid chmelina
Ingrid Chmelina podala Ziadost' o odkupenie obecndho poremku. Starosta informov al OZ, i.e
bol na tvaromiestnej prehliadke. V kostolnej ulici rodinne domy takmer vSetky majri svoje
oplotenia vjednej rovine. Viaceri vlastnici sri svojimi plotmi na obecnom pozemku. Na
predo5llfch zastupitefstv6ch sa o tejto problematike uZ jednalo. Viacerf dlenovia sa zhodli
v tom, Le ak v budfcnosti bude zdujem o odkripenie tak6hoto pozemku, ktoreho dast' napr.
plotu leZi na obecnom pozemku uZ. viac rokov a chceli by vysporiadat' vlastnicke vzt'ahy,
Obec im umoZni o odkripenie tak6hoto pozemku. V pripade p. Ingrid Chmeliny sa jednri
takisto o takl'to pozemok. Maji zimer vybudovania rodinn6ho domu. Svoje oplotenie, na
ktorej je Sachta, by chceli umiestnit' na obecnom pozemku. Z uvedendho majri z6mer
o odkripenie pozemku, aby si vedeli vysporiadat' vlastnick e vzt'ahy.
Starosta navrhol o zmenu VZN, nakol'ko je prili5 vysok6 cena za taklf pozemok, ktory sa
nepouZiva viac neZ 10 rokov.
N6vrh VZN sa bude prejedn6vat' na budricom zastupitel'stve t.j. v decembri. ilenovia
zastupitel'stva odrodujri predaj obecneho pozemku na budrice zasadnutie obecndho
zastupitel'stva na zitklade VZN, ktory bude platny od 1.1 .2020.

K bodu i. 6 programu OZ
Rdzne

Starosta informoval OZ, 2e zdrulenie chatiirov Podskalie na zfrklade dot6cie si zabezpedili
obstaranie verejn6ho osvetlenia tj. nov6 lampy. P. Stambauer berie na seba realiz6ciu



uskutodneniaprac ohl'adom novich l6mp. Informoval starostu, Ze cena novlfch l6mp je 800€,
ktor6 hradi zdruLenie chatdrov. V sridasnosti v tej dasti je 14 16mp 36W tj. spolu spotreba
504W. Tak by to aj ostalo vbudfcnosti len by sa vymenili na l5W-ove lampy do by bude
spolu 210W. Stlpy budir uloZend a obsadilo by sa eSte 10 l6mp. To znamen6 spotreba by bola
l0x 15W spolu 150W, spolu spotreba pre2416mp by bola 360W. ktor6 doteraz dinila za14
l6mp 504W. Lampy boli napojen6 na verejne osvetlenie veder do 23.00hodiny. Obr6tili sa so
Ziadost'ou, aby osvetlenie bolo r6no do 5 hodiny ako aj v obci.
Clenovia OZ sa dohodli, Le zatial' srihlasia s obstaranfm l0 16mp. Cas osvetlenia bude
nezmeneny. Spr6vnost'projektovej dokument6cie urdujI zabezpe(,it'zdruZeniu.

Uznesenie L 04llll20l9
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenici nad Hronom
schval'uje
obstaranie l6mp na verejn6 osvetlenie v podte 10 ks pre zdrulenie chat6rov Podskalie, s tym,
Ze proj ektovri dokum ent6c i u zab ezp et i zdruisni e .

Hlasovanie obecn6ho zastupitel'stva :

Podet dlenov zastupitel'stva: 9

Pritomni: 8 /podfa prezendnej listiny/
Zaprijatie uznesenia hlasovalo: 8 /lng. Gajdo5 Eniko, Milan Galbavy, Bc. Pavol G6ra, Bc.
Keszegh P6l, Adriana Kuraliovd, Lalo Ladislav, Struh6r Tibor, Zatyik Jdn I
Proti prijatiu uznesenia hlasovalo: 0

ZdrLah sa hlasovania: 0

Starosta informoval OZ, /.e bola st'aZnost' pri radovej vystavbe s.d. 543, 544, Le nie je
zabezpe(,end osvetlenie pri bytoch. Starosta navrhol, aby sa na konci radovej vystavby na
stenu umiestnila lampa s dasovadom. Bude osvetlen6 autoparkovisko. OZ v tejto veci
s[hlasila.

balej oznitmil, Le bola vyhl6sen6 verejn;fm rozhlasom, aby sa prihl6sili majitelia rodinnych
domov, ktorym kon6re stromov zasahujri elektrick6 vedenia. ZSE svojim vysokozdviLnym
vozidlom uskutodni orezanie stromov do konca novembra. PredloZi sa rm zoznam majitel'ov,
ktori sa ohl6sia.

Na minulom zasadnutf dostal za rilohu poslanec P6l Keszegh vyLiadat' cenovd ponuky na
bet6nov6 oplotenie pri radovej vystavbe. Starosta informoval OZ, Le najvyhodnejSiu ponuku
mala firma z Nitry. V cene oplotenia spolu s dopravou dini 1000€. Navrhol schv6lit'
obstaranie betonoveho oplotenia vo viSke 1000€.

Uznesenie i. 05/l ll20l9
Obecne zastupitefstvo v Kamenici nad Hronom
schval'uje
obstaranie bet6nov6ho oplotenia k radovym domom v obci Kamenica nad Hronom s.d. 543,
544 s dopravou vo vlfSke 1000€.

Hlasovanie obecn6ho zastupitel'stva:
Podet dlenov zastupitel'stva: 9
Pritomni: 8 /podl'a prezendnej listiny/



Zaprllalie uznesenia hlasovalo: 8 /lng. Gajdo5 Eniko, Milan Galbavi, Bc. Pavol Gora, Bc.
Keszegh Pil, Adriana Kuraliovii, Lalo Ladislav, Struh6r Tibor, Zittyik Jdn I
Proti prijatiu uznesenia hlasovalo: 0
ZdrZali sa hlasovania: 0

K bodu i. 7 programu OZ
Diskusia

O slovo sa prihl6sil poslanec Pavol G6ra. Pripomenul pritomnym, Le by sa malo zaoberat' q
ot6zkou Materskej Skoly. Vel'a deti z naSej obce odchiidza do Materskych Sk6l do Strirova.
Ot6zkou je z akeho d6vodu. Uviedol, Ze na obecnych podujatiach, kde ridinkuiri deti
z Materskej Skoly nie je frovei. Av5ak uviedol, nevie posridit' z ak6ho d6vodu. Uviedol, Ze
videl fidinkovanie na in;fch miestach deti vekovo rovnako na fplne inej rirovni. Dal n6vrh, aby
sa predvolala riaditel'ka Materskej Skoly, a moZno by vedela dat' odpovede na ot6zky, ktord
n6s v tejto veci zaujimajri.
K tejto veci poslankyf,a Eniko GajdoS sa vyjadrila, Ze sa jej nep6di, Le deti nosia niektori
rodidia na 9.00 hod. Zadnri desiatovat', cca. o 10.30 sf uL na dvore s det'mi. (.o znamen6, Le
sa s nimi det'mi do toho dasu nezaoberajri.
K tejto veci dodal poslanec Milan Galbavy, nakol'ko aj jeho syn navStevuje materskri Skolu,
Ze v materskej Skole poZadujri deti doniest'do 8.00 hod.
Viaceri dlenovia navrhli komunikovat' s nimi. Ked je moZnost' zavolat' na zasadnutie
riaditefku materskej Skoly.

Poslanec P6l Keszegh informoval dlenov zastupitel'stva, Le na5li firmu, ktor6 asfaltuje cesty,
vyplnia vlitlky. Je to firma z Stavby Nitra. Cena za m2 je 35€. Jeden vytlk je cca. 1 ,5m2.
K veci starosta dodal, Ze by bolo ozaj vyhodnd e5te pred zimou urobit'tieto v;ftlky, ktord obec
uZ pl6novala aspoi v kostolnej ulici.
Starosta dal n6vrh na schv6lenie maxim6lnej v1fSky na vyplnenie vytlkov. Navrhol na opravu
cesty schv6lit'2000€.

Uznesenie E. 0611112019
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenici nad Hronom
schval'uje
na vyplnenie vy.tlkov v obci 2000€.

Hlasovanie obecn6ho zastupitel'stva:
Podet dlenov zastupitel'stva: 9
Pritomni: 8 /podl'a prezendnej listiny/
Zaprrjatie uznesenia hlasovalo: 8 /Ing. Gajdo5 Eniko, Milan Galbavy. Bc. Pavol G6ra, Bc.
Keszegh P6l, Adriana Kuraliov6, Lalo Ladislav, Struh6r Tibor, Zifiyrk J6n I
Proti prijatiu uznesenia hlasovalo: 0
ZdrZah sa hlasovania: 0

Poslankyia Ing. Eniko Gajdo5 sa informovola, ako je multifunkdnd ihrisko vyuZite. Navrhla,
aby sa Rekreadne stredisko Hronske ridolie viac propagovalo, aby sa viac vyuZilo. Urdite by
bolo vhodnd na Skolsk6 podujatia, Skolske vylety. Viaceri sa ktejto veci vyjadrili.Le by bolo
najprv potrebne zmodemizovat'kuchyiu. Je vel'mi zlom stave.



Na z6ver sa starosta pod'akoval kaZd6mu, kto sa zridastnil na brigade pri qfsadbe stromov
futbalovom ihrisku.

K bodu i. 8 programu OZ
Ziver

Starosta obce skon5tatoval, Ze vSetky body rokovania boli vyderpan6 a prerokovan6.

Zapisala: Mgr. Aniko K6lm6nov6

D.a.h.

Overovatelia z6pisnice :

JdnElzer
starostraobce
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